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Слухали: 
 

1. Про стан підготовки дипломних робіт  

 Доц. Капустян А.І. зазначила, що доц.. Вікуль С.І. розробляє графік 

захисту дипломних робіт. 

В мене магістранти-заочники Литвиненко і Сапелкіна, вони виходять 

на захист нормально. Студенти стаціонару Сиротюк і Рожман – теж 

працюють. Тімофеєва - вона з академвідпустки – в неї борги (курсовий 

проект, залік, практика. Тут все під питанням. Кралюк, заочниця, має 

нормально вийти на захист. 

Доц.  .Антіпіна О.О. відзначила, що 2 магістранта – Братан і Совсун – 

працюють згідно графіка. Але Персіянцева не з’являється. Стаціонар, 4 курс 

Хомка та ще двоє в Німеччині, проте дівчата роботящі, Заочниця Шейн –не 

вкладається в графік, тут важко щось прогнозувати. 

Проф. Черно Н.К. зазначила, що її магістрант працює нормально. 

Доц. Малинка О.В. доповіла, що Рекша, Ольховський працюють. 

Деренжи і Назарук в Німеччині, не все зрозуміло. Назарук під питанням. З 

магістрантами-економістами складно, хоча декан каже, що в них є курсовий 

проект з економіки. 

Доц. Вікуль С.І. зауважила, що з тими студентами, що в Німеччині, 

проблем немає. Магістранти-заочники Кандиболоцька і Діброва працюють 



згідно графіка. Воєвудська хворіє повторно, прогнозувати важко. А 

Паламарчук відрахували. 

Доц. Науменко К.І. відзначила, що зі студентами 4 курсу проблем 

начебто немає. Але ті, що Німеччини повертаються в середині квітня, 

обіцяють, що все встигнуть, побачимо. 

Доц. Гураль Л.С. зауважила, що зі студентами 4 курсу – їх пятеро –

серйозних проблем немає. Із заочниками ситуація складніша. 

2. Про стан здачі звітів з практики 

Доц. Гураль Л.С. зауважила, що з переддипломної практики необхідно 

здавати звіти. З 19 студентів 8 зараз в Німеччині, 11 – в Україні, з них тільки 

7 написали та здали звіти. Щодо заочників – отримано 4 звіти. 

І необхідно чітко спланувати, зваживши на ситуацію, як розподілити 

студентів на практику влітку. 

Доц. Капустян А.І. наголосила, що строк здачі курсових робіт для 

стаціонару 15 травня, заочників – 30 травня. Необхідно встановити зв'язок зі 

студентами за допомогою старости. І має бути встановлений строк захисту 

курсових робіт 

Вона також зазначила, що необхідно скласти списки успішних 

випускників кафедри. Ця інформація потрібна для МОН, до неї треба 

віднестися відповідально. 

Доц. Гураль Л.С. зауважила, що до таких в нас можна віднести тих, хто 

працює за спеціальністю, а саме Деречина, Коротчин, Очкурьова, Кулава, 

Крижановська, Комарницька. 

Доц. Капустян А.І. доручила скласти таку інформацію доц.. Вікуль С.І. 

і зробити це до 15.04.21 р. 

3. Різне 

Проф. Черно Н.К. звернула увагу на то, що треба працювати з по 

шукачами СВО бакалавр, кращих орієнтувати до вступу до магістратури. І 

необхідно, щоб вони записалися до ЗНО з іноземної мови. 

Доц. Капустян А.І. повідомила, що в зв’язку з ситуацією, карантином, 

декани пропонують скоротити лекційні курси, можливо і лабораторні. 

Стаціонар, ймовірно, 50 % ЗУМ, 50 % в аудиторіях, але заочники всі в ЗУМ. 

До цього треба готуватися, щоб не склалося так, що весь час говорить тільки 

викладач. 

Проф. Черно Н.К. зауважила, що вона практикувала поставити 

питання, зачекати, потім обговорювати відповідь. Методичний посібник з 

лабораторних робіт читали разом. 

Доц. Малинка О.В. зазначила, що вони робили спробу зняти відео для 

лабораторних робіт, але якість була дуже низькою. Це треба робити 

професійно і, відповідно, звернутися до керівництва академії за допомогою. 

Доц. Капустян А.І. повідомила, що керівництво академії звернуло увагу 

на неприпустимість дій співробітників, які можуть бути оцінені студентами 

як корупційні. 



 

Ухвалили 

1. Викладачам кафедри ретельно контролювати стан виконання 

студентами дипломних робіт, захист яких планується влітку цього року. 

Встановити зв'язок з усіма магістрантами.  

2. Контролювати виконання всіх видів роботи пошукачами СВО 

бакалавр. Призначити строк здачі курсових робіт для стаціонару 15 травня, 

заочників – 30 травня. 

3. Доручити скласти списки успішних випускників кафедри доц.. 

Вікуль С.І. до 15.04.21 р.  

4. Підготуватися до ймовірного проведення лабораторного 

практикуму в ЗУМі. 

 
 

       Головуючий доц.                                            Антоніна  КАПУСТЯН  
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